
Referat af bestyrelsesmøde d. 30.10.24 kl. 19:00 – 21:30 

 
Konstituerende møde 

Tilstede: Lis, Lene, Anne-Marie, Signe, Esben, Amel, Maria, Petrine, Mariane og Else 

Afbud: ingen 
 

Beslutninger 

1. Valg af referent.: Signe 

 

2. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer 

a. Præsentation af bestyrelsen 

b. Gennemgang af velkomstpjecen til nye bestyrelsesmedlemmer. 

Lene har udarbejdet pjecen. Feedback på pjecen – fin pjece, fanger 

det hele. God ide med intro til bestyrelsesarbejdet.  

Den kan altid tages op til revision og der kan tilføjes nyt. 

 

3. Godkendelse af forretningsorden. 

Gennemgang af forretningsordenen. Godkendes. 

 

4. Valg af formand og næstformand: 

Anne-Marie Hoffman Balmer valgt til formand.  

Esben Rasmussen valgt til næstformand. 

 

5. Underskrifter af tavshedserklæring, samtykke 

 

6. Godkendelse af Årshjul for bestyrelsesarbejdet. 

Årshjulet godkendes. 

 

7. Frokostordning – valg af tilbud 

Else fortalte om beregninger på en fast kostordning, som hun har foreta-

get flere gange. Det vil skulle bruges for mange personaletimer i køkke-

net og man ønsker ikke at få kost fra eksterne leverandører. 

Der er store fordele ved, at børnene har madpakker med hjemmefra i 

rygsækken, herunder tage på tur med rygsæk og madpakker. 

Der er enighed om, at det fungerer som det er. 

Det besluttes at bibeholde nuværende ordning. 

 

8. Mad om torsdagen. Forældrebetaling – bestyrelsesansvar. 

Else gennemgår forslag til forældrearrangeret madordning. Det er nød-

vendigt, at der tages stilling til, hvorvidt torsdag mad skal overgå til for-

ældrearrangeret madordning eller sløjfes. Valnødden kan ikke tilbyde 

kost ud af et budget som i forvejen er meget stramt.  Forslaget drøftes. 

 

Det besluttes at arbejde videre med forældrearrangeret madordning. Det 

skal dog undersøges, hvorvidt bestyrelsen opretter forening eller der 

vælges administration og opkrævning fra kommunen. 

Signe kontakter forening ved Børnehaven Stenhøjgård i Malling, som har 



forældrearrangeret madordning, for at høre erfaringer med ordningen.  

 

 

Bestyrelsen er enig i, at såfremt omkostninger til torsdagsmad kan ligge 

på ca. 200 kr, anbefaler bestyrelsen ordningen.  

 

Der kommer snarest afstemning til forældrene i Valnødden om, hvorvidt 

man bakker op om forældrearrangeret madordning eller ej og derefter 

besked med bindende tilmelding.  

 

9. Bankkonto 

   Underskrifter. 

   Dokumentation, pas/kørekort + sygesikringskort medbringes og Else 

scanner disse. 

 

Drøftelser 

10. Evaluering af forældremødet d. 30.08.23 

Der var flot fremmøde til forældremødet. Det var et godt møde med 

mange gode input fra forældrene. 

Det fungerede rigtig godt med emnet ’forpligtende fællesskaber’, som 

både forældre og personale kunne byde ind på.  

Et af punkterne på mødet var kommunikation fra personalet til foræl-

drene. Else orienterede om, at personalegruppen havde drøftet det og de 

er kommet frem til, at der ikke kan vælges én måde at kommunikere på 

til forældrene. Vi fortsætter med at bruge Aula, tavlerne og enkelte 

gange opslag med seddel i rummene. Der opfordres til at forældrene gør 

sig umage for at få informationerne. 

 

Tak til forældre for flot fremmøde og tak til både forældre og personale 

for gode og inspirerende input og snakke!  
 

11. Datoer for efteråret:  

 

a. Bestyrelsesworkshop/kursus i FOBU: 07.11.24 kl 17:00 – 20:00 

Esben, Amel og Else deltager evt. 

 

b. Julefest afholdes d. 12.12.24 fra kl. 15 til ca. 17.30. Der kommer 

opslag om dagen senere.  

 

Orientering  

12. Nyt fra Valnødden 

a. Kontor 

Else har lagt ferieanmodning på AULA angående juleferie.  

Erfaringer fra uge 31 og uge 42 viser, at nogle børn er meldt til at 

komme i institution, men så holder ferie i stedet. Det er vigtigt at 

gøre opmærksom på, at vagtplanen lægges efter, hvor mange børn 



der er meldt til at komme i institution. Så hermed en venlig remin-

der om at melde ferie ind, som er så præcis som mulig. 

 

Personalenyt 

Vanessa begynder på fredag den 1. november som ny fast pæda-

gog i børnehaven. Hun glæder sig til at komme i gang 

Martin stopper i børnehaven i slutningen af november. Kristina be-

gynder som ny studerende i børnehaven 1. december. 

 

Julie er desværre stadig ramt af sin hjernerystelse.  

Når Julie er klar, vil Valnødden bruge hende til vikar.  

Simon er ansat i vuggestuen indtil februar.  

 

 

Valnødden har fået ny havemand. 

 

Børnenyt 

Maries lillebror Niels begynder i vuggestuen 1. november 

Carl William begynder i vuggestuen 1. november. 

Hamilton begynder i vuggestuen 1. december.  

 

Økonomi 

Else gennemgik økonomien.  

 

 

13. Evt.   Næste bestyrelsesmøde  

11. december kl.19-21.30.  

 

Signe bager.  

 

Punkter til næste møde: 

Kost 

FOBU  

Valnøddens ABC 

Godkendelse af lukkedage. 

 

 

Dato: 

Underskrifter: 

 


